
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 31. juli 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 2

Hvad kan ministeren oplyse om den aktuelle praksis omkring dige-reetablering i marker,

og påtænker ministeren ændringer heri?

Der henvises i den forbindelse bl.a. til TV2Nords omtale af problemstillingen den 30.maj

2019, ”Sag om usynligt dige tog syv år: Det er den rene bananrepublik”.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Preben Bang Henrik-

sen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Preben.Henriksen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bertel Haarder

formand
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